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Vážený pan Ing. Jaromír Novák 
předseda Rady Českého telekomunikačního úřadu 
ČTÚ, Sokolovská 219, Praha 9 
DS: a9qaats 
 
V Praze dne 5. října 2018 
 
 
 
Vážený pane předsedo,  
 
dovoluji si Vás touto cestou požádat o názor Českého telekomunikačního úřadu. Týká se možnosti 
využívat spoje pracující za základě Všeobecných oprávnění, vydaných Vaším Úřadem, v kmitočtových 
pásmech pod 30 GHz. Můj dotaz směruje především k využití těchto pásem pro spoje bod-bod.  
 
Existuje podle názoru Českého telekomunikačního úřadu překážka využití těchto technologií pro 
uznatelnost nákladů na jejich pořízení ve výzvách, určených pro podporu rozvoje vysokorychlostního 
internetu v České republice?  
 
Tyto technologie jsou operátory masově užívány bez zjevných potíží s provozem, které by vyplývali ze 
statusu jejich autorizace ve spektru.  
 
Děkuji Vám 
 
S přátelským pozdravem  
 
Jakub Rejzek 
prezident Výboru nezávislého ICT průmyslu z.s.  
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